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Zápisnica zo zasadania OZ zo dňa 07.04.2022 

 

Prítomní poslanci: podľa prezenčnej listiny 

Neprítomní: 1 ospravedlnený 

Ostatní: podľa prez. listiny (príloha) 

 

Rokovanie: 

 

Predsedajúci – starosta obce privítal o 18:20 hod. poslancov. Skonštatoval, že prítomných poslancov 

je nadpolovičná väčšina, obecné zastupiteľstvo je spôsobilé rokovať a uznášať sa. 

 

Starosta určil za zapisovateľku Ing. Marcelu Síčovú, overovatelia zápisnice: Ing. Pavol Záň 

a Rastislav Gabaj. 

 

1. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

2. Schválenie programu. 

3. Stanovisko hlavného kontrolóra k preklenovaciemu úveru a schvaľovanie preklenovacieho 

úveru k projektu „Odpočinkové miesto k jestvujúcemu náučnému chodníku k národnej 

prírodnej rezervácii Kľak“. 

4. Rekonštrukcia miestnosti v KD (kuchyňa) v obci Fačkov. 

5. Záverečný účet 2021. 

6. Schvaľovanie použitia rezervného fondu. 

7. Rôzne.  

8. Diskusia. 

9. Záver.  

 

Poslanci program jednohlasne schválili. 

 

Návrh uznesenia OZ: 

OZ schvaľuje program rokovania OZ. 

       

 

Hlasovanie: 

ZA: 6 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Rastislav Hollý 

Rastislav Gabaj 

Patrik Kašjak 

Milan Michalec 

Ing.Miroslav Mikula 

Ing. Pavol Záň   

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 

 

 

3. Stanovisko hlavného kontrolóra k preklenovaciemu úveru a schvaľovanie preklenovacieho 

úveru k projektu ,, Odpočinkové miesto k jestvujúcemu náučnému chodníku k národnej 

prírodnej rezervácii Kľak“ 

 

 

Starosta obce poslancov oboznámil s plánovaným začiatkom prác na projekte „Odpočinkové miesto 

k jestvujúcemu náučnému chodníku k národnej prírodnej rezervácii Kľak“, ktoré sú plánované 

v rámci programu: Program rozvoja vidieka 2014-2020 a spolufinancované fondom: Európsky 

poľnohospodársky fond pre rozvoj vidieka (EPFRV). Oboznámil ich s potrebou financovanie 

z vlastných zdrojov, čo v tomto prípade znamená financovanie formou úveru, pričom výdavky na 

realizáciu projektu budú obci preplatené prostredníctvom PPA na základe skutočne vynaložených 

a preukázaných výdavkov. K prijatiu úveru poslanci nemali pripomienky. 
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K prijatiu úveru predniesla svoje stanovisko Hlavná kontrolórka obce p. Marta Janigová. 

Skonštatovala, že boli splnené zákonné podmienky na prijatie návratných zdrojov financovania, 

bankového úveru vo výške 38 929,67 Eur. Poslanci s prijatím návratných zdrojov financovania 

súhlasili a tak starosta predniesol poslancom návrh uznesení a následne dal o nich hlasovať. 

 

Návrh uznesenia OZ: 

 

 Obecné zastupiteľstvo Obce Fačkov podľa § 11 ods. 4. zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v z. n. p. 

                                                           

          a) berie na vedomie stanovisko hlavnej kontrolórky obce Fačkov k dodržaniu podmienok pre 

prijatie návratných zdrojov financovania. 

 

b) schvaľuje prijatie úveru vo výške 38 929,67 EUR poskytnutého zo strany Všeobecná úverová 

banka, a.s., Mlynské nivy 1, 829 90  Bratislava 25, Slovenská republika, IČO 31320155, zapísanej v 

Obchodnom registri Okresného súdu Bratislava 1, Oddiela: Sa, vložka číslo: 341/B (ďalej len 

„banka“) za podmienok dojednaných v príslušnej úverovej zmluve, na zabezpečenie 

predfinancovania realizácie operačného programu „Program rozvoja vidieka 2014-2020“, názov 

projektu „Odpočinkové miesto k jestvujúcemu náučnému chodníku k národnej prírodnej 

rezervácii Kľak“ v zmysle Zmluvy o poskytnutí nenávratného finančného príspevku č. 

309070AHG5. 

 

b) schvaľuje zabezpečenie úveru vo forme vystavenia vlastnej blankozmenky Dlžníka a podpísanie 

dohody o vyplňovacom práve k blankozmenke uzavretej medzi Dlžníkom a Veriteľom, vo forme a s 

obsahom akceptovateľnými pre veriteľa. 

                                                     

Hlasovanie:   

ZA: 6 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Rastislav Hollý 

Rastislav Gabaj 

Patrik Kašjak 

Milan Michalec 

Ing.Miroslav Mikula 

Ing. Pavol Záň   

  

 

 

  

4.   Rekonštrukcia miestnosti v KD (kuchyňa) v obci Fačkov 

 

 

Starosta informoval poslancov o budúcej možnej rekonštrukcii kuchyne v kultúrnom dome. Pôvodne 

plánoval realizáciu v čase rekonštrukcie budovy KD a OcÚ v rámci projektu „Zníženie energetickej 

náročnosti – obecný úrad a kultúrny dom Fačkov č. 69“, skonštatoval však, že pripravený rozpočet 

na investíciu, ktorý je aktualizovaný na dnešné ceny, prevyšuje plánované náklady a tiež skutočnosť, 

že nie je možné v jednom roku zrealizovať aj rekonštrukciu kuchyne aj vybudovať chodníky na 

cintoríne. Preto poslancov požiadal o stanovisko, ktorá z investícií by mala byť prvotne realizovaná. 

K rekonštrukcii kuchyne v KD sa priklonili všetci poslanci. 

 

K tomuto bodu prišiel chýbajúci poslanec Tomáš Ligas (18:38 hod).  

 

 

Návrh uznesenia OZ: 

OZ schvaľuje: rekonštrukciu kultúrneho domu vrátane kuchyne v obci Fačkov. 

 

Hlasovanie: 

ZA: 7 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 
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Rastislav Hollý 

Rastislav Gabaj 

Patrik Kašjak 

Tomáš Ligas 

Milan Michalec 

Ing.Miroslav Mikula 

Ing. Pavol Záň   

 

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 

 

 

.   Záverečný účet 2021 

 

 

K záverečnému účtu obce Fačkov za rok 2021 predložila starostovi svoje stanovisko hlavná 

kontrolórka obce p. Marta Janigová. Poslanci nemali pripomienky a stanovisko HKO zobrali na 

vedomie. 

 

Návrh uznesenia OZ: 

OZ berie na vedomie správu hlavného kontrolóra k návrhu záverečného účtu obce Fačkov za 

rok 2021. 

 

Následne o záverečnom účte a rovnako o prílohe k nemu – Hodnotiacej správe k záverečnému účtu – 

bližšie informovala účtovníčka obce. Poslanci rovnako nemali pripomienky a tak dal starosta o jeho 

schválení hlasovať.  

 

 

Návrh uznesenia OZ: 

OZ schvaľuje  

a) Záverečný účet obce Fačkov  za rok 2021 a celoročné hospodárenie bez výhrad. 

b) Použitie prebytku rozpočtového hospodárenia a zostatku finančných operácií na tvorbu 

rezervného fondu spolu vo výške 49 648,40 EUR. 

 

Hlasovanie: 

ZA: 7 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Rastislav Hollý 

Rastislav Gabaj 

Patrik Kašjak 

Tomáš Ligas 

Milan Michalec 

Ing.Miroslav Mikula 

Ing. Pavol Záň   

 

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 

 

6. Schvaľovanie použitia rezervného fondu. 

 

 

Návrh na použitie rezervného fondu podal poslancom starosta. Skonštatoval, že ak sa ide realizovať 

vybudovanie chodníkov na cintoríne, je potrebné rezervný fond tvorený z prebytku hospodárenia 

v roku 2021 v celej výške použiť na túto investíciu. Nakoľko poslanci schválili rekonštrukciu 

kultúrneho domu s kuchyňou, rezervný fond vytvorený z prebytku roku 2021 preto v celej výške 

odporúčajú použiť na túto rekonštrukciu a nie na vybudovanie chodníkov na cintoríne.  

 

Návrh uznesenia OZ: 

OZ schvaľuje použitie rezervného fondu na 

- Rekonštrukciu kultúrneho domu a kuchyne v kultúrnom dome vo výške 49 648,40 Eur. 

 

 

Hlasovanie: 
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ZA:7 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Rastislav Hollý 

Rastislav Gabaj 

Patrik Kašjak 

Tomáš Ligas 

Milan Michalec 

Ing.Miroslav Mikula 

Ing. Pavol Záň   

 

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 

 

V rámci tohto bodu starosta pripomenul, že keďže sa schválilo použitie rezervného fondu, je 

potrebné tiež schváliť tieto prostriedky aj v rozpočte. A to v príjmovej časti – príjmové finančné 

operácie RK 45 - použitie prostriedkov z rezervného fondu obce 49 648,40 € a vo výdavkovej časti 

RK 71 – kapitálové výdavky – rekonštrukcia kultúrneho domu a kuchyne vo Fačkove vo výške 

49 648,40 €. 

Skonštatoval tiež, že v marci bolo schválené starostom aj rozpočtové opatrenie č. 4/2022. Išlo 

predovšetkým o presun výdavkov na potrebnú údržbu kotla v základnej škole, stavebný dozor na 

odpočinkové miesto a vytvorenie aplikácie pre virtuálny cintorín. Poslanci RO č. 4/2022 zobrali bez 

pripomienok na vedomie a starosta dal hlasovať o schvaľovaní rozpočtového opatrenia č. 5/2022. 

 

 
Návrh uznesenia OZ: 

OZ berie na vedomie rozpočtové opatrenie č. 4/2022. 

 

Návrh uznesenia OZ: 

OZ schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 5/2022. 

 

 

Hlasovanie: 

ZA:7 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Rastislav Hollý 

Rastislav Gabaj 

Patrik Kašjak 

Tomáš Ligas 

Milan Michalec 

Ing.Miroslav Mikula 

Ing. Pavol Záň   

 

  

 

 

 

7. Rôzne. 

 

- Starosta navrhol poslancom v spolupráci s rodičmi zriadiť dopravné ihrisko v pred vchodom 

základnej školy na zámkovej dlažbe. 
- Starosta informoval o pripravovanom výlete pre občanov 23.7.2022 na XIX. ročník Festivalu 

česneku na zámku a v mestečku Buchlovice. 

- Tiež sa poslanci dohodli na akciách v obci: 

 - Deň zeme – v obci Fačkov 23.04.2022, 

 - stavanie mája 30.04.2022, 

 - beh do vrchu 25.6.2022 + turnaj v nohejbale a atrakcie pre deti, 

 - výlet pre občanov 23.7.2022, 

 - letná zábava 30.07.2022 v areáli základnej školy, 

 - letné kino pre deti a rodičov (počas prázdnin). 

- Patrik Kašjak odporučil starostovi osloviť správu Povodia váhu o možnosť vyregulovania 

rieky Rajčanky. 

 

   

 

8. Diskusia 
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Do diskusie sa nikto neprihlásil. 

 

9. Záver 

 

 

Starosta poďakoval prítomným za účasť – OZ ukončené o 19:50 hod.  

 

Overovatelia zápisnice:  Ing. Pavol Záň 

                                        Rastislav Gabaj 

                                                                               

 

Miroslav Čerňanec 

                                                                                                            starosta obce, v.r. 

 

Zapisovateľka: Ing. Marcela Síčová   


